
PROTOKÓŁ  nr V/2011 

Z POSIEDZENIA KLUBU RADNYCH GMINY FABIANKI 

„P O R O Z U M I E N I E” 

W DNIU 25 MAJA 2011 ROKU 

 

Posiedzenie odbyło się w pełnym składzie osobowym Radnych Klubu 
Porozumienie oraz w obecności osób zaproszonych: 
 Wójt Gminy Fabianki – Pan  Wiesława KrzyŜanowski 
 Skarbnik Gminy Fabianki – Pani Wiesława Prajwos 
 Sekretarz Gminy Fabianki – Pani Dorota Białkowska 
 Kierownik Działu Inwestycji – Pani Beata Obielecka 
 Kierownik Zakładu Komunalnego – Pan Wiesław Kański 
 Z-ca Kierownika Zakładu Komunalnego – Pan Roman Słomski  
 Radny – Pan Marian Przybyszewski 
 Radny – Pan Radosław Kawski 
 
Podczas posiedzenia omówiono min. następujące sprawy: 
 

1. Pani Sekretarz Gminy przedstawiła następujące dane za rok 2010. 
¬ koszty związane z utrzymaniem samochodów będących w posiadaniu 

Urzędu Gminy za rok 2010. 
VW Transporter- paliwo ok. 18.800 zł.- eksploatacja ok. 4.800 zł., łącznie 
utrzymanie pojazdu ok.24.240 zł    
Fiat Panda – paliwo ok. 21.000 zł – eksploatacja ok. 4.500 zł, łącznie 
utrzymanie pojazdu ok.25.500 zł. 
Utrzymanie samochodów za rok 2010 stanowiło kwotę ok. 50.000 zł.  

¬ ryczałty pracowników na jazdę lokalną samochodów prywatnych 
Oświata – 1 ryczałt na 300km, 7 ryczałtów na 200km 
ZGK – 3 ryczałty po 300km 
Ryczałty za rok 2010 stanowiły kwotę ok. 17.700 zł. 

¬ delegacje pracowników 
Oświata – 2 delegacje 
ZGK – 6 delegacji 
Urząd Gminy – 17 delegacji 
Delegacje za rok 2010 stanowiły kwotę ok. 3.100 zł. 
Przeanalizowano koszty związane z utrzymaniem samochodów słuŜbowych 
rozwoŜących korespondencję z ewentualnymi kosztami korespondencji 
przekazywanej firmom kurierskim. 
Poruszono takŜe sprawę wątpliwej konieczności zdaniem radnych, jazdy 
staŜystów wraz z kierowcą dowoŜącym pocztę, oraz jazdy i stacjonowania 
samochodów słuŜbowych przy posesjach kierowców. 
Przedyskutowano mierne zaawansowanie działań zmierzających do 
pozyskania i rozmieszczenia tablic informacyjnych w miejscowościach 
składających na takowe zapotrzebowanie. 
 

2. Pani Kierownik Inwestycji przedstawiła zestawienie działań Komisji 
powołanej do kontroli gospodarstw domowych w udokumentowanie 
prawidłowego odprowadzania nieczystości stałych oraz płynnych. Kontrolą 
zostały objęte miejscowości Chełmica Cukrownia oraz Nasiegniewo. 
Omówiono zaawansowanie bieŜących prac oraz inwestycji. 



3. Pani Skarbnik przedstawiła i omówiła zmiany do budŜetu gminy, Radni 
Klubu Porozumienie pozytywnie zaopiniowali przedłoŜone zmiany, które 
nie zostały ujęte w materiałach dostarczonych przed sesją. 

 
4. Przedstawiciele Zakładu Komunalnego przedstawili zakres podjętych 

działań zmierzających do zmniejszenia zaległości pienięŜnych mieszkańców 
Gminy Fabianki wobec zakładu Komunalnego za pobór wody. Zostały 
dostarczone wezwania do zapłaty oraz skontrolowano 40 dłuŜników            
z miejscowości Chełmica Cukrownia oraz Nasiegniewo. Wykonano 3 
odcięcia fizyczne dostawy wody do dłuŜników oraz zostały złoŜone 4 pisma    
o umorzenie zaległości. Po przeprowadzonej interwencji dłuŜnicy 
uregulowali zaległości na kwotę ok. 33 tyś. zł., pozostałe zadłuŜenie wynosi 
ok. 223 tyś. zł. W najbliŜszym czasie Zakład Komunalny planuje kontrolę 
następnych ok. 40 dłuŜników. 
Przedstawiono zaawansowanie prac zmierzających do budowy wodociągu 
łączącego ujęcie wody w Chełmicy Cukrowni z ujęciem wody w Szpetalu 
Górnym. Prace są w fazie projektu, zakończenie prac planowane jest 
jesienią br. 
Poruszono takŜe sprawę mieszkańca Bogucina, który od listopada 2010 
roku nie uzyskał pisemnego powiadomienia w kwesti wysokiego rachunku 
za zuŜycie wody na który złoŜył reklamację. 
 

 
Ponadto Radni omówili następujące sprawy: 
 
- związane z zakupem budynku po byłym posterunku energetycznym,  
- pozytywną akceptacją wniosku na dofinansowanie zagospodarowania  plaŜy 
przy jeziorze Chełmickim,  
- zwrot niesłusznie przyznanej subwencji na oświatę w roku 2010 oraz 
konsekwencje dla osób odpowiedzialnych, 
- funkcjonowanie Posterunku Policji w Fabiankach po przekształceniu,  
- pozyskanie działki połoŜonej w Fabiankach od Agencji Rynku Rolnego oraz 
moŜliwości zmiany celu je wykorzystania, który stanowić miał grunt pod budowę 
świetlicy.   

 
Klub Radnych Porozumienie rozpatrzył następujące pisma mieszkańców: 
 
 1. Pismo Pana Grzegorza Ogrodowicza w sprawie nieprawnego 
wykorzystania części jego działki połoŜonej w Wilczeńcu Fabiańskim na drogę 
gruntową. 
  2.  Pismo KsięŜy Proboszczów z Parafii Szpetal Górny oraz Chełmica DuŜa   
w sprawie zakupu kontenerów i odbioru śmieci z cmentarzy. 
 3. Pismo Pana  Andrzeja Piechockiego w sprawie usytuowania na parkingu 
naprzeciw Urzędu Gminy w Fabiankach niestacjonarnego punktu małej 
gastronomii.  

 
Klub Radnych Porozumienie podjął następujące wnioski: 
 
Wniosek 1 
Wprowadzenie potwierdzenia czasu wyjazdów lokalnych, kierowców samochodów 
słuŜbowych z  pracownikami Urzędu Gminy.  
 
Wniosek 2 
Zarządzający Zakładem Komunalnym za 3 miesiące przedstawią dalsze podjęte 
działania zmierzające do zmniejszenia zadłuŜenia za zuŜycie wody. 



 
Wniosek 3 
NaleŜy podjąć działania zmierzające do wykupu gruntu od pana Grzegorza 
Ogrodowicza w celu uregulowania stanu własnościowego drogi gminnej oraz 
zmiany jej nawierzchni. 
  
Wniosek 4 
Negatywnie rozpatrzono pismo złoŜone przez księŜy o zakup kontenerów na 
cmentarze, opierając decyzję na opinii radcy prawnego.  
 
Wniosek 5 
UmoŜliwienie otwarcia lokalu małej gastronomii naprzeciw Urzędu Gminy 
Fabianki Panu Piechockiemu z jednoczesnym wydaniem wytycznych związanych         
z zachowaniem bezpieczeństwa dzieci szkolnych poruszających się chodnikiem 
oraz osób na parkingu. 
 
Wniosek 6 
Podjąć działania pozyskania działki połoŜonej w Fabiankach od Agencji Rynku 
Rolnego oraz zmiany warunku celu na który moŜe być wykorzystana.    
 
Wniosek 7 
Pozytywne zaopiniowanie przedłoŜonych uchwał: 
- w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania 
budŜetu Gminy Fabianki za rok 2010. 
- w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Fabianki z tytułu wykonania 
budŜetu za rok 2010. 
- w sprawie zmian do budŜetu gminy na 2011 rok 
- w sprawie zmian do uchwały powołania stałych komisji Rady Gminy Fabianki 
- w sprawie zgody na zakup wymienionych w uchwałach działek 
- w sprawie zatwierdzenia aktualizacji „Planu odnowy miejscowości Bogucin na 
lata 2010-2013” 
- w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków zespołu 
interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
- w sprawie przyznania dotacji na dofinansowanie prac remontowo-
konserwatorskich w kościele parafialnym w Szpetalu Górnym 
 
Wniosek 8 
Pozytywne rozpatrzenie wniosku radnego Radosława Kawskiego wyraŜającego 
wolę wstąpienia do Klubu Radnych Porozumienie. 
 
 

Przewodniczący 
Wiesław Literski 

 
 

Protokół sporządził:     
Sławomir Tumiński       
 


